
 
Artikel 47 vragen: Statushouders 

 
Bent u bekend met het bericht ‘Gemeente Utrecht moet in tweede halfjaar 704 statushouders 
huisvesten’ in het AD van 4 augustus? 
 
In het bericht staat dat in de provincie Utrecht 23 gemeenten hun ‘taakstelling’ niet gehaald hebben. 
Kan GS aangeven hoeveel statushouders er in de provincie geplaatst zijn tot nu toe (2023) en wat de 
‘taakstelling’ voor de rest van het jaar is? 
 
In het artikel staat dat er een enorme mismatch is tussen vraag en aanbod, waardoor het voor 
statushouders enorm lastig is om een betaalbare woning te vinden. 
 
Vinden GS dat de taakstelling voor 2023 realistisch is? Gaan GS ervan uit dat de taakstelling gehaald 
gaat worden? Zo ja, waarom en zo nee, waarom niet? 
 
Zijn GS bereid om er bij de minister op aan te dringen de opgave voor het huisvesten van 
statushouders naar beneden bij te stellen? Zo nee, waarom niet? 
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